

## نموذج تقييم استقلالية عضو مجلس ادارة Board Member Independency Evaluation

1. هل انت مالك لما نسبته 5% فاكثر من اسهم الشركة, او من شركة اخرى من مجموعتها, او لك صلة قرابة لمن يملك هذه النسبة؟ اذا كانت اجابتك نعم الرجاء التوضيح ادناه.

1) Do you own 5% or more of the shares of the Company or any other company within its group; or is a relative of who owns such percentage? If yes, please explain.

No/لا

Yes/نعم

2. هل انت ممثلا لشخص ذي صفة اعتبارية يملك ما نسبته 5% فاكثر من اسهم الشركة او من شركة اخرى من مجموعتها؟ اذا كانت اجابتك نعم الرجاء التوضيح ادناه.

2) Are you a representative of a legal entity that owns 5% or more of the shares of the Company or any other company within its group? If yes, please explain.

No /لا

Yes/نعم

3. هل لك صلة قرابة مع اي من اعضاء مجلس الادارة في الشركة, او في اي شركة اخرى من مجموعتها؟ اذا كانت اجابتك نعم, الرجاء التوضيح ادناه.

3) Are you a relative to any of the members of the Board of the Company, or of any other company within the Company's group? If yes, please explain.

No/لا

Yes/نعم

4. هل لك صلة قرابة مع اي من كبار التنفيذيين في الشركة, او في اي شركة اخرى مع مجموعتها؟ اذا كانت اجابتك نعم, الرجاء التوضيح ادناه.

4) Are you a relative of any of the Senior Executives of the Company, or of any other company within the Company's group? If yes, please explain.

No/ لا

Yes/ نعم

5. هل انت عضو في مجلس ادارة في شركة اخرى من مجموعة الشركة المرشح لعضوية مجلس ادارتها؟ اذا كانت اجابتك نعم, الرجاء التوضيح ادناه.

5) Are you a Board member of any company within the Company's group for which you are nominated to be a Board member? If yes, please explain.

No/ لا

Yes/ نعم

6. هل تعمل او كنت تعمل موظفا خلال السنتين الماضيتين لدى الشركة, او اي طرف متعامل مع الشركة, او اي شركة اخرى في مجموعتها كمرجع حسابات, او من كبار الموردين, او مالكا لحصص سيطرة لدى اي من تلك الاطراف خلال العاميين الماضيين؟ اذا كانت اجابتك نعم, الرجاء التوضيح ادناه.

6) Are/were you an employee in the Company, any party dealing with the Company, or of any company within its group, as an external auditor, or main supplier, or own a Controlling Interest in any such parties during the past (2) two years? If yes, please explain.

No/ لا

Yes/ نعم

7. هل لك مصلحة مباشرة او غير مباشرة في الاعمال و العقود التي تتم لحساب الشركة؟ اذا كانت اجابتك نعم, الرجاء التوضيح ادناه.

7) Do you have a direct or indirect interest in the business and the contracts executed for the Company's account? If yes, please explain.

No/ لا

Yes/ نعم

8. هل انت مشترك في عمل من شأنه منافسة الشركة, او تتاجر في احد فروع النشاط الي تزاوله الشركة؟ اذا كانت اجابتك نعم, الرجاء التوضيح ادناه.

8) Are you engaged in a business that competes with the business of the Company, or conducting business in any of the Company's activities? If yes, please explain.

No/ لا

Yes/ نعم

9. هل مضى لك ما يزيد عن (9) تسع سنوات متصلة او منفصلة في عضوية مجلس ادارة الشركة اعتبارا من تاريخ نشر لائحة حوكمة شركات التأمين من قبل البنك المركزي السعودي في 2015/10/21م؟

9) Have you been a Board member of the Company for more than (9) nine consecutive or inconsecutive years as of the date of publishing the Insurance Corporate Governance Regulation by the Saudi Arabian Monetary Authority in 21/10/2015G?

No/ لا

Yes/ نعم

الاسم:

التاريخ:

التوقيع:

920003655  
wataniya.com.sa

ف. +966 (0) 11 477 8613  
ف. +966 (0) 12 660 6200  
ف. +966 (0) 13 882 5357

هـ. +966 (0) 11 477 8613  
هـ. +966 (0) 12 660 6200  
هـ. +966 (0) 13 882 5357

ص.ب. P.O. Box. 86  
ص.ب. P.O. Box. 5832  
ص.ب. P.O. Box. 31952

الرياض 11411  
جدة 21432  
الخبر 31952

رأس المال المدفوع  
200,000,000 ريال سعودي  
Paid up Capital 200,000,000 SR